
Radny Rady Miasta Gliwice                                                            Gliwice, dnia 26.05.2025 r.  
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Szanowna Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka  

Prezydent Miasta Gliwice  

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. kor. nr. UM.492571.2025 

 

Szanowna Pani Prezydent,   

 

W związku z zawartą w piśmie nr. UM.492571.2025 skierowanym do Przewodniczącego 

Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska przez Zastępcę Prezydenta Miasta Jarosława Ziębę 

informacją o wykonaniu w wyniku decyzji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego rozbiórki 

dwóch kontenerów – magazynów chemikaliów zlokalizowanych na terenie Kąpieliska Leśnego proszę 

o odpowiedź na następujące pytania: 

1.  Czy chemikalia składowane w zlikwidowanych magazynach będą nadal składowane na 

terenie Kąpieliska? 

2. Jeśli tak, to czy obiekty, w których będą składowane są odpowiednio przygotowane pod 

kątem zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom oraz środowisku naturalnemu (w 

szczególności wodom przepływającym przez teren kąpieliska) ? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku,  

Radny Rady Miasta Gliwice 

Adam Michczyński  

 

 

 

 


